
  
  
  
  

TARTU LINNAVALITSUS
LINNAPLANEERIMISE JA MAAKORRALDUSE OSAKOND

TARTU LINNA ARENGUKAVA AVALIK ARUTELU 

KOOSOLEKU PROTOKOLL

  
LPMKO nõupidamiste ruum 18.09.2017 nr 13

Koosolek algas kell 17:30, lõppes kell 18:30
Koosolekut juhatas: Jarno Laur
Protokollis: Imbi Lang
Koosolekust võttis osa: Jüri Ginter, Egle Kalev, Lembit 
Kalev, Arvo Lehemets, Jaan Muna, Kristo Poljakov, 
Indrek Ranniku, Henri Roosipõld, Piret Tamm.
 
Päevakord: Tartu linna arengukava 2018-2025 projektile esitatud ettepanekute arutelu ja 
linnavalitsuse seisukohtade tutvustamine ettepanekute arvestamise osas.
 
Arutelul esilekerkinud küsimused ja probleemid:

Arvo Lehemetsa ettepaneku osas jõuti kompromissile linnavalitsuse poolt pakutud uue 
tegevuse sõnastamises, kui asendatakse mõiste "kodumaine" mõistega "mahe". Uus tegevus 
tuleks siis järgmises sõnastuses: "Maheda ja tervisliku toidu kasutamine linna allasutustes ja 
linna korraldatavatel  üritustel." 
Arvo Lehemets jäi eriarvamusele mahetoidu mõõdikute lisamise küsimuses.
Kristo Poljakov jäi eriarvamusele oma ettepaneku mittearvestamise osas.
Jüri Ginter jäi eriarvamusele oma ettepanekute mittearvestamise põhjenduse osas.
Tartu Ratsakoolile selgitati asjaolusid, miks ettepanekut ei saa arengukavas kajastada. 
Genialistide Klubi rahataotluse esitab kultuuriosakond koos osakonna 2018. aasta 
eelarvetaotlusega.
Lisaks tõstatati küsimus selle kohta, et infosüsteemis ARNO võiks kasutada lasteaiakoha 
saamisel  ühe kriteeriumina elukoha kaugust, nagu seda tehakse koolide puhul.
 

Otsustati teha linnavalitsusele ettepanek muuta 12.09.2017. a korraldusega nr 889 võetud 
seisukohta Arvo Lehemetsa ettepaneku arvestamise osas, asendades uues tegevuses sõna 
"Kodumaise" sõnaga "Maheda". 
 
Linnavalitsuse seisukohtade osas eriarvamustele jäänud ettepanekute osas võtab 
lõpliku  seisukoha Tartu Linnavolikogu.
 
 
 

Jarno Laur Imbi Lang
Koosoleku juhataja Protokollija


